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Wloclawek, 10 lipca 2Ot9r.

Sz. P.

Marek Wojtkowski

Prezydent M iasta Wfocfawek

w zwiqzku z odpowiedziq z dnia 3 lipca na moja interpelacjq z dnia 26
czerwca w imieniu dyrektora, nauczycieli i rodzic6w uczni6w ll Liceum
og6lnoksztafcqcego im. M. Kopernika proszq o ujqcie w bud2ecie
inwestycyjnym na rokz02o wymiany instalacji elektrycznej w bocznych
skrzydfach budynku szkofy. przypominam, 2e niedawno dokonano takiej
wymiany, ale tylko w gl6wnym budynku. Obecnie niezbqdna jest ta inwestycja,
by szkofa mogta bezpiecznie korzystat,zewszystkich dostqpnych pomieszczefi.

Z powqzaniem

,,,#..;f*t#,?,$t'o'
Radna Rady Miasta


